
 

 

 
 
 
 
Nr. 2/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 05 octombrie 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 14 membri, lipsind: József 
Álmos-Zoltán, Sipos Dóra-Viola, Toth Birtan Csaba. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) și art. 134 alin. (1) lit. a, alin. (4) și din OUG 
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare; 

Având în vedere Ordinul Prefectului nr. 276/27.10.2020 privind constatarea 
îndeplinirii condițiilor legale de constituire a Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, județul Covasna și necesitatea creării, cât mai urgent, a condițiilor legale de 
exercitare de către consiliul local a atribuțiilor prevăzute de OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, se impune convocarea de 
îndată a Consiliului local, respectiv în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) și art. 
134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 
1260/2020. Ședința se desfășoară în sala de ședință a consiliului local. 
 În sală sunt prezenți reprezentanți mass-media. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András, primarul Mmnicipiului 
Sfântu Gheorghe, Vargha Fruzsina, viceprimarul Municipiului Sfântu Gheorghe, Morar 
Edith, înlocuitorul secretarului general al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Înainte de a începe 
ședința extraordinară din data de azi, aș dori să propun ca să alegem președintele ședinței 
de azi. Și astfel încât este primul pe lista de consilieri, de aceea vă rog să votăm pe Ambrus 
Zsombor, ca să conducă ședința de azi.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Înainte de vot, vă rog să 
deschideți aparatele de vot.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 316/2020. 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Mulțumim frumos. Dl. 
președinte aveți cuvântul.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Salut cu drag pe cei prezenți la ședința extraordinară din data de 05 noiembrie. Prima mea 
întrebare este dacă dorește cineva să ia cuvântul la Diverse? Dl. primar.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Aș dori 
să propun 6 puncte. Punctul D1 se referă la aprobarea achitării cotizaţiei Municipiului 
Sfântu Gheorghe la Asociaţia „GAL SEPSI” pe semestrul II al anului 2020. Punctul D2 se 
referă la achiziționarea de servicii juridice de consultanță şi reprezentare a societății Sepsi 
Út-Építő SRL. La punctul D3 este vorba de aprobarea execuţiei bugetului general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe la data de 30.09.2020. D4 rectificarea bugetului general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020. D6 aprobarea participării Municipiului Sfântu 
Gheorghe la proiectul ”Construire centru comunitar integrat din Őrkő” și inițierea 
procedurii de selecție a partenerilor furnizori de servicii sociale în vederea realizării în 



 

 

comun a proiectului. Deocamdată atât.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Trebuie să votăm despre luarea pe Ordinea de zi a punctelor diverse. Prima dată să votăm 
despre punctul D1.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Va fi și un punct D5, care se 
referă la alegerea președintelui de ședință pentru luna noiembrie.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Deja am votat luarea pe Ordinea de zi a punctului D1. Acum să votăm despre punctul D2.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Mulțumesc frumos. Punctul D3.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Mulțumesc frumos. Punctul D4.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Mulțumesc frumos. Punctul D5.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Mulțumesc frumos. Punctul D6.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Mulțumesc. Acum să votăm Ordinea de zi în întregime. Cine este de acord?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Mulțumesc frumos. Vrea să ia cineva cuvântul la Diverse? Dacă nu trecem la 
disutarea Ordinii de zi. Debreczeni László ar dori la diverse, sau acum?” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Aș dori să anunț faptul că la 
punctul 2 nu voi participa la vot. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Sunt și alte conflicte de interes? Trebuia să întreb la începutul ședinței, e vina mea că n-am 
făcut-o. Dacă cineva nu participă la deliberare și la vot, vă rog să semnalați. Am notat pe 
dl. Debreczeni László. Mulțumesc frumos. Trecem la punctul 1, care a fost avizat favorabil 
de ambele comisii I și V.” 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și 
completarea HCL nr. 210/2019 privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii pentru 
personalul din cadrul aparatului de specialitate al primarului Municipiului Sfântu 
Gheorghe, precum şi al unităţilor subordinate. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Propunem reorganizarea organigramei aparatului de specialitate. Am dori să facem mai 
eficient activitatea primăriei prin comasarea unor direcții, reorganizarea câtorva 
compartimente. Am dori să întărim Serviciul Juridic, Compartimentul Achiziții Publice, 
echipa de implementare proiecte, respectiv și Direcția Tehnică. Datorită reorganizării se 
vor elibera, respectiv se vor înființa posturi noi, pe care l-am dori să-l anunțăm în 
următoarele săptămâni. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Sunt întrebări, observații în legătură cu proiectul de hotărâre? Dacă nu, vă rog să votați. 
Cine este de acord cu acest proiect de hotărâre?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 317/2020. 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind Acordul de principiu 
referitor la acordarea facilităților reglementate prin Legea nr. 186/2013, privind 
constituirea și funcționarea parcurilor industriale, rezidentului RED ROCK MARIN SRL 
Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 



 

 

 ”Aș dori să menționez faptul că la comisia nr. I nu a participat la deliberare și la vot 
dl. Debreczeni László, comisia nr. V a acordat aviz favorabil.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Societatea RED ROCK MARIN SRL a devenit locuitorul parcului industrial și solicită 
scutirea de la plata impozitului pe teren, pe clădire, scutirea de la plata autorizației de 
construire și demolare. Obiectul investiției constă în construirea unei hale pentru 
construirea de echipamente tehnice și a unui teren pentru teste. Mulțumesc frumos.”  
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Sunt întrebări, observații în legătură cu proiectul de hotărâre? Dacă nu, vă rog să votați. 
Cine este de acord cu proiectul de hotărâre?” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Debreczeni László), HOTĂRÂREA NR. 318/2020. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanţilor Municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Acţionarilor a 
TEGA SA Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Am 
încercat să consultăm cu diferite fracțiuni, de aceea eu voi nominaliza persoanele. Dacă 
cineva nu este de acord, atunci rog să semnaleze. În cazul Tega SA Debreczeni László și 
Ambrus Zsombor ar reprezenta Consiliul Local. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Sunt observații? 
Fiind vorba de nominalizări vom vota cu vot secret. Toată lumea primește buletinele de vot  
despre care trebuie să votăm astăzi. Acum suntem la punctul 3. Vă rog să scrieți pe 
buletinul de vot propunerile făcute, după care va bifa ori ”da” ori ”nu”. În cazul Tega SA 
propunerile sunt Debreczeni László și Ambrus Zsombor. Ambele comisii au acordat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. După care vă rog să ne ajutați să adunăm voturile și să le 
numărăm. Debreczeni László ai cuvântul.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Aș dori să iau cuvântul 
procedural. Aș propune ca să ducem toate buletinele de vot de odată. Mă gândesc că asta 
nu influențează confidențialitatea voturilor.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Trebuie separat. 
Avem rezultatul votului: Debreczeni László 13 voturi pentru, Ambrus Zsombor 13 voturi 
pentru, 1 buletin de vot este nul. Cine este de acord cu proiectul de hotărâre în întregime?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 319/2020. 

 PUNCTUL IV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentantului Municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Acţionarilor a 
Gospodărie Comunală SA Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 

„Ambele comisii au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Și până 
acum dl. Czimbalmos Kozma Csaba, administratorul public a reprezentat consiliul, astfel 
propun ca și în continuare să ne reprezinte el. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Vă rog să scrieți 
numele înainte de ”da”, sau ”nu”. Mai înainte a fost cineva care nu a scris. Mulțumim 
frumos. Ați fost de acord cu 14 voturi pentru numirea d-lui Czimbalmos. Vă întreb cine 
este de acord cu proiectul de hotărâre în întregime?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 320/2020. 
 PUNCTUL V de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanţilor Municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Asociaţilor Urban-
Locato SRL Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 



 

 

 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Propunerea este ca, consilierii locali Debreczeni László și Kolcza István să reprezinte 
consiliul la URBAN-LOCATO SRL. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Ambele comisii au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. 14 voturi valabile au fost 
predate. 14 au fost de acord atât cu Debreceni László cât și cu Kolcza István. Mulțumesc 
frumos. Cine este de acord cu hotărârea în întregime. Votăm despre punctul 5. ” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 321/2020. 
 PUNCTUL VI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanţilor Municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Asociaţilor a 
MULTI-TRANS SA Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. La 
MULTI-TRANS SA propunem pe dl. Comăneci Liviu-Vasile și Ambrus Zsombor. 
Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Ambele comisii au 
acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Vă rog să votați. Au fost 14 voturi valabile. 
14 persoane au fost de acord cu numirea d-lui Comăneci și 14 au fost de acord cu numirea 
Ambrus Zsombor. Cine este de acord cu proiectul de hotărâre în întregime?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 322/2020. 
 PUNCTUL VII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanţilor Municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Acţionarilor a 
SEPSI REKREATÍV SA. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Propunem pe Debreczeni László și Sipos Dóra-Viola la SEPSI REKREATÍV S.A. 
Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Trei comisii au 
acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Deci Debreczeni László și Sipos Dóra-Viola. 
Mulțumim frumos. Sunt 14 voturi valabile. 14 au fost de acord cu numirea celor doi. Întreb 
colegii consilieri cine este de acord cu hotărârea în întregime.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 323/2020. 
 PUNCTUL VIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanţilor Municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Asociaţilor a 
Sepsiipar SRL. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. La 
Sepsiipar SRL propunem pe Ambrus Zsombor și Debreczeni László. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Ambele comisii au 
acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Din 14 voturi valabile, cu 14 voturi pentru au 
fost susținute numirea ambelor consilieri. Cine este de acord cu proiectul de hotărâre în 
întregime?”  
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 324/2020. 
 PUNCTUL IX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanţilor Municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Asociaților a Sepsi 
Út-Építő SRL Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. La Sepsi 
Út-Építő SRL propunem pe Kiss-Bartha Annamária și Ambrus Zsombor. Mulțumesc 
frumos.  
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Ambele comisii au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Din 14 voturi valabile, cu 



 

 

14 voturi au fost susținuți ambii consilieri. Cine este de acord cu proiectul de hotărâre în 
întregime?”  
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 325/2020. 
 PUNCTUL X de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanţilor municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Asociației „Clubul 
Sportiv SEPSI-SIC” Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. La 
„Clubul Sportiv SEPSI-SIC” propunem pe Tatár Imola, Ferenczy Ágnes și Miklós Zoltán. 
Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Ambele comisii au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Acum votăm despre 
numirea a trei persoane: Tatár Imola, Ferenczy Ágnes și Miklós Zoltán. Din 14 voturi 
valabile, cu 14 voturi au fost susținuți toți cei trei membri. Cine este de acord cu proiectul 
de hotărâre în întregime?”  
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 326/2020. 
 PUNCTUL XI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanţilor Municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Asociaţilor a 
Asociaţiei „Asociaţia Vadon” Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. La 
”Asociaţia Vadon” propunem pe Magyarosi Imola, Kiss-Bartha Annamária, Tatár Imola, 
Lakatos László și Ambrus Zsombrus Zsombor. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Deci încă odată: 
Magyarosi Imola, Tatár Imola, Lakatos László, Kiss-Bartha Annamária și Ambrus 
Zsombor. Din 14 voturi valabile au fost susținute cu 14 voturi numirea celor 5 persoane. Și 
proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil de către ambele comisii. Vă întreb cine este de 
acord cu proiectul de hotărâre în întregime?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 327/2020. 
 PUNCTUL XII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanţilor municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Asociaților a 
Asociaţiei ”GAL SEPSI” Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Președintele Asociaţiei ”GAL SEPSI” este dl. viceprimar Toth-Birtan Csaba și am dori ca 
el să-și continue activitatea aici. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Ambele comisii au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Din 14 voturi valabile, 14 
au fost de acord cu propunerea. Cine este de acord cu proiectul de hotărâre în întregime?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 328/2020. 
 PUNCTUL XIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL 
nr. 161/2018 privind aprobarea schemei de ajutor de minimis multianual pentru sprijinirea 
Întreprinderilor Mici și Mijlocii din Municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna, cu 
modificările și completările ulterioare. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Vom 
numi două persoane: Debreczeni László și Ferenczy Ágnes. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Debreczeni László 
va fi membru, deci acolo să scrieți, iar Ferenczy Ágnes va fi membru supleant, deci acolo 
trebuie scris ea. Totodată trebuie să votăm dacă suntem de acord ca din partea aparatului de 
specialitate să fie numită d-na Bitai Judit, ca memru și Ördög Melinda, ca membru 
supleant. Deci încă odată: membru Debreczeni László, membru supleant Ferenczy Ágnes. 



 

 

Ați votat cu 14 voturi pentru numirea celor doi membrii, respectiv celor doi membrii 
supleanți. Ambele comisii au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Vă întreb cine 
este de acord cu proiectul de hotărâre în întregime.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 329/2020. 
 PUNCTUL XIV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind desemnarea unui 
reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe în cadrul Consiliului 
Consultativ al Căminului „Zathureczky Berta”. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Propunem pe Székely Kincső. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Aici votăm despre 
o persoană. Menționez faptul că comisiile de specialitate nr. I, V au acordat aviz favorabil, 
respectiv comisia nr. III propune pe Székely Kincső, au votat separat despre acest lucru. 
Deci toate comisiile au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Din 14 voturi 
valabile, 14 au fost de acord, toată lumea. Cine este de acord cu proiectul de hotărâre în 
întregime?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 330/2020. 
 PUNCTUL XV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind numirea 
reprezentanților Consiliului Local al municipiului Sfântu Gheorghe în Comisia de 
deliberare a propunerilor de investiţii înaintate către Sepsiipar SRL. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Propunem pe Ferenczy Ágnes și Debreczeni László. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Din 14 voturi 
valabile 14 voturi ”da”. Cine este de acord cu proiectul de hotărâre în întregime? 
Menționez faptul că toate comisiile au acordat aviz favorabil proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 331/2020. 
 PUNCTUL XVI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL 
nr. 9/2020 privind aprobarea constituirii Comisiei de negociere a prețului de achiziție a 
imobilelor de pe piața liberă. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Aici 
vom numi 6 persoane. Președinte: Toth-Birtan Csaba, dl. viceprimar, ca membri din partea 
Consiliului Local: președintele comisiei economice dl. Debreczeni László, președintele 
comisiei juridice Ambrus Zsombor, respectiv Kolcza István, la fel ca membru propunem pe 
din partea Direcției Patrimoni pe directorul Direcției Patrimoniu, d-na Hengán Hajnal, iar 
ca membru supleant îl propunem pe dl. Comăneci Liviu-Vasile. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Încă odată citesc 
numele pe care trebuie să le scrieți pe buletinul de vot: Toth-Birtan Csaba, Debreczeni 
László, Ambrus Zsombor, Kolcza István, Hengán Hajnal, Comăneci Liviu-Vasile. Din 14 
voturi valabile 14 au fost de acord cu toate cele 5 nume. Vă întreb cine este de acord cu 
proiectul de hotărâre în întregime? Ambele comisii au fost de acord cu proiectul de 
hotărâre.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 332/2020. 
 PUNCTUL XVII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe în consiliile de 
administraţie ale instituţiilor de învăţământ preuniversitar din Municipiul Sfântu Gheorghe 
Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. La 
Grădiniţa cu Program Prelungit ”Benedek Elek” Magyarosi Imola-Piroska, la Grădiniţa cu 



 

 

Program Prelungit ”Csipike” Ferenczy Ágnes-Kanilla, la Grădiniţa cu Program Prelungit 
"Gulliver" Kondor Ágota, la Grădiniţa cu Program Prelungit ”Hófehérke” Zsigmond 
József, la Şcoala Gimnazială ”Ady Endre” Sipos Dóra-Viola și Kiss-Bartha Annamária, la 
Şcoala Gimnazială ”Gödri Ferenc” Lakatos László și Székely Kincső, la Şcoala 
Gimnazială ”Néri Szent Fülöp” Kondor Ágota și Vargha Fruzsina, la Şcoala Gimnazială 
”Nicolae Colan” Ferenczy Ágnes-Kanilla, Vargha Fruzsina și Ambrus Zsombor, la Şcoala 
Gimnazială ”Váradi József” Debreczeni László și Kiss-Bartha Annamária, la Colegiul 
Naţional ”Mihai Viteazul” Comăneci Vasile-Liviu, Debreczeni László și Zsigmond József, 
la Colegiul Național ”Székely Mikó” Kondor Ágota, Tatár Imola și József Álmos Zoltán, 
Liceul Teologic ”Reformat” Vargha Fruzsina, Magyarosi Imola-Piroska și Ambrus 
Zsombor, la Liceul Teoretic ”Mikes Kelemen” Tatár Imola, Ambrus Zsombor și Zsigmond 
József, la Liceul de Arte ”Plugor Sándor” Vargha Fruzsina, Székely Kincső și Magyarosi 
Imola-Piroska, la Liceul Tehnologic ”Economic Administrativ Berde Áron” Tatár Imola, la 
Liceul Tehnologic ”Constantin Brâncuşi” Comăneci Liviu-Vasile, la Liceul Tehnologic  
”Puskás Tivadar” Kolcza István și Zsigmond József, la Clubul Sportiv Şcolar Sipos Dóra-
Viola și Kolcza István, la Palatul Copiilor Kondor Ágota și la Centrul Judeţean de 
Excelenţă Kondor Ágota. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Aș menționa faptul 
că dl. primar a citit lista completată și modificată de către comisia juridică. Pe pagina de 
web a fost postat ca la Şcoala Gimnazială ”Ady Endre” este Csatlós László, la Şcoala 
Gimnazială ”Gödri Ferenc” Vajna László a fost propus, la Şcoala Gimnazială ”Nicolae 
Colan” a fost propus Csatlós László și la Liceul Tehnologic ”Economic Administrativ 
Berde Áron” a fost propus Csatlós László, dar deoarece consilierii enumerați nu au depus 
jurământul, de aceea comisia de specialitate a propus alte persoane, cea pe care a citit dl. 
primar. Trebuie să votăm dacă suntem de acord cu modificările propuse de către comisie, 
deci în locul lui Csatlós László și Vajna László la Şcoala Gimnazială ”Ady Endre” Kiss-
Bartha Annamária, Székely Kincső la Şcoala Gimnazială ”Gödri Ferenc”, Ferenczy Ágnes 
la Şcoala Gimnazială ”Nicolae Colan” și Tatár Imola la Liceul Tehnologic ”Economic 
Administrativ Berde Áron”. Vom vota despre asta în întregime, dacă suntem de acord cu 
propunerea comisiei nr. V. Vă rog să votați cu aparatul de vot. 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Székely Kincső). 
 ”Vă rog să votați pe buletinul de vot nr. 17. Să vă exprimați dacă sunteți de acord, 
sau nu cu nominalizarea acelor persoane. Au fost predate 14 buletine de voturi, una este 
nul, pentru că cineva a votat la buletinul de vot nr. 18. Vă rog să semnalați, ca să primiți un 
nou buletin de vot. Deci din cele 14 voturi predate sunt valabile 13. Deci 13 consilieri au 
fost de acord cu numirea fiecărui consilier. Vă întreb cine este de acord cu proiectul de 
hotărâre în întregime? Vă rog să votați.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 333/2020. 
 PUNCTUL XVIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe în comisiile pentru 
evaluarea şi asigurarea calităţii educaţionale în unităţile din învăţământul preuniversitar de 
stat din Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 ”Am uitat să spun la punctul anterior faptul că comisiile au acordat aviz favorabil, 
cum au făcut și la acest punct 18.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Am să 
încerc să enumăr repede numele. La Grădiniţa cu Program Prelungit ”Benedek Elek” 
Zsigmond József, la Grădiniţa cu Program Prelungit ”Csipike” Zsigmond József, la 
Grădiniţa cu Program Prelungit ”Gulliver” Zsigmond József, la Grădiniţa cu Program 



 

 

Prelungit ”Hófehérke” Magyarósi Imola - Piroska, la Şcoala Gimnazială ”Ady Endre” 
Zsigmond József, la Şcoala Gimnazială ”Gödri Ferenc” Magyarósi Imola - Piroska, la 
Şcoala Gimnazială ”Néri Szent Fülöp” Zsigmond József, la Şcoala Gimnazială ”Nicolae 
Colan” Zsigmond József, la Şcoala Gimnazială ”Váradi József” Zsigmond József, la Liceul 
de Arte ”Plugor Sándor” Zsigmond József. la Liceul Teologic ”Reformat” Zsigmond 
József, la Liceul Teoretic ”Mikes Kelemen” Sipos Dóra-Viola, la Colegiul Național 
”Székely Mikó” Zsigmond József, la Colegiul Naţional ”Mihai Viteazul” Ambrus 
Zsombor, la Liceul Tehnologic ”Constantin Brâncuşi” Zsigmond József, la Liceul 
Economic ”Berde Áron” Zsigmond József, la Liceul Tehnologic ”Puskás Tivadar” și 
Clubul Sportiv Şcolar Magyarósi Imola - Piroska. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Comisia nr. IV a 
avut observația că pe documentația inițială figura dl. Jánó Mihály la Clubul Sportiv Şcolar 
și propun să fie modificat la Magyarosi Imola-Piroska, dar deoarece a fost corectat deja 
acest proiect de hotărâre și postat pe site, astfel nu vom vota separat despre acesta. Vă rog 
să votați pe buletinul de vot. Din cele 13 voturi valabile cu toții au fost de acord cu 
componența. Cine este de acord cu proiectul de hotărâre în întregime? 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 334/2020. 
 PUNCTUL XIX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind desemnarea 
reprezentanţilor Municipiului Sfântu Gheorghe în consiliile de administrație ale instituţiilor 
de cultură aflate sub autoritatea Consiliului local al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Avem 
câteva modificări față de proiectul inițial. La Casa de cultură „Kónya Ádám” a fost 
Zsigmond József și el va rămâne. La Teatrul “Tamási Áron” a fost Kondor Ágota, dar 
propunem pe Vargha Fruzsina, și la Teatrul “Andrei Mureşanu” a fost Székely Kincső, iar 
propunerea noastră este dl. Comăneci Liviu-Vasile. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Datorită faptului că 
și în acest caz s-a modificat lista, de aceea trebuie să votăm în întregime modificarea 
propusă, cu aparatul de vot. Deci vă rog să votați cu aparatul de vot dacă sunteți de acord 
cu lista nouă. În locul lui Kondor Ágota Vargha Fruzsina și în locul lui Székely Kincső 
Comăneci Liviu-Vasile.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate. 
 ”Acum vă rog ca să tăiați numele Kondor Ágota și să scrieți Vargha Fruzsina, 
respectiv să tăiați numele Székely Kincső și să scrieți Comăneci Liviu-Vasile, și să votați 
astfel. La punctul 19 au fost predate 14 voturi valabile, 14 au fost de acord cu componența. 
Trei comisii au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Cine este de acord cu 
proiectul de hotărâre în întregime?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 335/2020. 
 PUNCTUL XX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
componenţei nominale a Consiliului Consultativ al Casei de Cultură ”Kónya Ádám” 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Și aici 
vom numi 7 persoane: 1. Damian Diana – manager interimar, Casa de Cultură ”Kónya 
Ádám”; Zsigmond József – consilier local; Dancs Árpád – profesor; Szabaday Rudolf – 
inginer, corist; Dr. Péter Sándor – profesor; Péter Mária Csilla – economist; Nagy Zoltán – 
inspector de specialitate, Primăria Municipiului Sfântu Gheorghe.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Menționez faptul 
că aici trebuie să punem un ”x” lângă fiecare nume, dacă suntem de acord sau nu. Din 14 



 

 

voturi valabile 14 au fost de acord cu componența. Comisiile I, IV și V au acordat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. Cine este de acord cu proiectul de hotărâre în întregime?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 336/2020. 
 PUNCTUL XXI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
modificării HCL nr. 184/2009 privind instituirea programului de sprijinire a tinerilor în 
Municipiul Sfântu Gheorghe “BURSELE SFÂNTU GHEORGHE”, cu modificările şi 
completările ulterioare. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Și aici 
vom numi 7 persoane la art. 1, respectiv vom numi 2 persoane în comisia de rezolvare a 
contestaţiilor. La art. 1 propunem: Vargha Fruzsina, viceprimar; Kondor Ágota; Zsigmond 
József; Magyarosi Imola-Piroska; Ambrus Zsombor; Liviu-Vasile Comăneci; Kolcza István 
consilieri locali. În comisia de rezolvare a contestaţiilor propunem pe: Tatár Imola și József 
Álmos-Zoltán, consilieri locali.”  
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Mențiunea este la fel și aici, deci pe partea de sus a hârtiei sunt enumerate 7 persoane și 
trebuie bifat ”da” sau ”nu” lângă fiecare persoană. Pe partea cealaltă a hârtiei sunt 3 
persoane și trebuie votat cu ”da” sau ”nu” lângă fiecare persoană. Au fost predate 14 voturi 
valabile, am acceptat cu 14 voturi componența. Menționez faptul că comisiile I, IV și V au 
avizat favorabil proiectul de hotărâre. Cine este de acord dintre consilierii locali cu 
proiectul de hotărâre în întregime?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 337/2020. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea achitării 
cotizaţiei Municipiului Sfântu Gheorghe la Asociaţia „GAL SEPSI” pe semestrul II al 
anului 2020. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. În 
proiectul de hotărâre este vorba de cotizația Asociaţiei „GAL SEPSI” pe semestrul II, care 
este de 75.000 de lei. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Aveți întrebări, observații în legătură cu proiectul de hotărâre? Dacă nu, vă rog să votați. 
Cine este de acord cu proiectul de hotărâre?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 338/2020. 
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării 
unui mandat special reprezentanților Municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală 
a Asociaților a Sepsi Út-Építő SRL – Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, 
primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Împuternicim reprezentanții orașului, ca Sepsi Út-Építő SRL să poate încheia un contract 
cu un avocat, sau cu un cabinet de avocatură, deoarece este o dispută juridică între Sepsi 
Út-Építő SRL și ANAF. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Textul proiectului de hotărâre se va completa cu cele două persoane numite la punctul 9. 
Deci vă rog să votați. Aveți întrebări, observații în legătură cu proiectul de hotărâre? Vom 
vota cu aparatul de vot. Nu avem nevoie de buletinele de vot, deoarece am votat cine sunt 
în Adunarea Generală a Asociaților a Sepsi Út-Építő SRL. Cine este de acord cu proiectul 
de hotărâre?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 339/2020. 
 PUNCTUL D3 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei 
bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe la data de 30.09.2020. Prezintă: Antal 



 

 

Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. La data 
de 31 ianuarie, când am aprobat bugetul, am calculat cu un venit de 149.244.950 lei, pe 
care până la data de 1 octombrie l-am completat cu suma de 44.982.000 lei, deci până la 
sfârșitul anului vom calcula cu suma de 194.226.950 lei la venituri și cheltuieli, din care 
până la data de 1 octombrie am reușit să realizăm pe partea de venituri 111.292.999 lei, 
adică 62,27 %. La partea de cheltuieli 92.761.022 lei, care este 47,76 % a cheltuielilor 
prevăzute. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Și punctul D3 a fost avizat favorabil de către toate comisiile de specialitate. Întrebări, 
observații dacă aveți? Dacă nu, vă rog să votați. Cine este de acord cu proiectul de 
hotărâre?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 340/2020. 
 PUNCTUL D4 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Este 
vorba despre regrupări. Am dori să dăm Școlii Gimnaziale ”Váradi József” 48.100 lei, 
Colegiului Național ”Székely Mikó” 19.000 lei, Liceului Tehnologic ”Puskás Tivadar” 
21.180 lei. Trebuie să cumpărăm un server cu suma de 30.200 lei. 900.000 de lei vom plăti 
către Tega SA pentru serviciile de salubrizare, totodată 100.000 lei pentru întreținerea 
drumurilor forestiere. Suma va fi luată din acel fond de 5.000.000 lei, pe care l-am aprobat 
pentru programul de minimis pe acest an. Am încheiat programul, au și evaluat proiectele 
și nu a fost folosită suma în întregime. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Întrebări, observații 
dacă sunt pe marginea proiectului de hotărâre? Dacă nu, menționez faptul că ambele 
comisii au avizat favorabil proiectul de hotărâre. Cine este de acord cu proiectul de 
hotărâre?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 341/2020. 
 PUNCTUL D5 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind alegerea 
preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe pe luna 
noiembrie 2020. Prezintă: președintele de ședință.  
 ”Deoarece eu am fost votat numai pentru ședința de azi, de aceea trebuie să alegem 
un președinte de ședință pentru luna noiembrie. Conform tabelului nominal eu sunt primul, 
iar în cazul în care lipsesc dl. Comăneci Liviu-Vasile va fi președintele de ședință. Cine 
este de acord cu proiectul de hotărâre?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 342/2020. 
 PUNCTUL D6 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
participării Municipiului Sfântu Gheorghe la proiectul ”Construire centru comunitar 
integrat din Őrkő” și inițierea procedurii de selecție a partenerilor furnizori de servicii 
sociale în vederea realizării în comun a proiectului. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Proiectul 
de hotărâre se referă la participarea Municipiului Sfântu Gheorghe la proiectul ”Construire 
centru comunitar integrat din Őrkő” și inițierea procedurii de selecție a partenerilor 
furnizori de servicii sociale în vederea realizării în comun a proiectului. Am elaborat un 
proiect în cadrul Programului Operațional Regional axa prioritară 9. Termenul de 
depunere este 16 noiembrie, iar după ce se va face evaluarea, după data de 19 vom afișa 
lista de parteneri, după care vom semna acordul de parteneriat și vom depune proiectul 



 

 

împreună. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Întrebări, observații 
dacă sunt pe marginea proiectului de hotărâre? Dacă nu, menționez faptul că ambele 
comisii nr. V și III, au avizat favorabil proiectul de hotărâre. Cine este de acord cu 
proiectul de hotărâre nr. D6?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 343/2020. 
 „Am ajuns la finalul Ordinii de zi. Întreb încă odată dacă cineva vrea să ia cuvântul 
la diverse? Dacă nu, închei ședința. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 30 decembrie 2020. 
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